

**Protokoll
styrelsemöte
2025-04-29
Nr 4/2025
8 bilagor**

Närvarande: Tommy Hellström, ordförande, Siv Rosenqvist, Gunnevi Norgren, Inga-Lill Runermark, Lars Östman, Torsten Hemph, Annikka Genberg, Tony Oliver

Inte närvarande: Christer Sjörin

Övriga närvarande: Anders Björendahl,

1. Mötets öppnande

Ordföranden förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes med några aktuella tillägg.

3. Föregående styrelseprotokoll

Protokollet godkändes.

4. Beslutsfrågor

4.1. Genomgång av besluts- och åtgärdslistan

Formellt beslut: Vi tar ut en avgift på 50 kr för månadsmötena i höst.

4.2. Agenda för styrelsekonferensen den 8 maj

- kontakter med kommunen (politiker, KPR)
- våra processer
- medlemsrelationer (t.ex. många avanmälningar)

4.3. Layout höstprogrammet visavi digital presentation

Vi försöker dra ner på bilder och text i det tryckta programmet.

4.4. Pris för julsmörgås i december

Beslut: 130 kr.

4.5. Rutin för debitering av avgift för den som uteblir vid avbokning vid gratisaktivitet

Den aktivitetsansvarige skickar ett mejl till berörd person

4.6. Nya uppdragsuppgifter i medlemsregistret

Siv tar upp detta vid nästa styrelsemöte

5. Dagens årsmöte/medlemsmöte

5.1. Dagens program

Presentation av Friskvårdskommittén

5.2. Vad skall vi informera om vid mötet samt i månadsbrev?

Heat, 50-eurosedeln, nästa månadsmöte

6. Informationsfrågor

6.1. Frågor/kommentarer angående skriftliga rapporter.

- Tommy anmälde att förbundets framtidskonferens inte gav särskilt mycket, inkluderande "organisation och ledarskap i ideella organisationer".
- Siv noterade att på frågan "Hur lockar vi unga seniorer" kan kvällsaktiviteter var en del av svaret. Föredraget om tandhälsa var intressant.
- Ny framtidskonferens den 22/5
- Annikka rapporterade från gårdagens beredningsmöte inför nästa KPR att vi har 11 punkter att ta upp med ordföranden för KPR: äldreboenden, nya socialtjänstlagen, att träffa socialchefen med flera. Kanske kan vi bjuda in socialchefen till ett styrelsemöte?
- Tony meddelade att han fått avhopp av ledare för gymnastiken och för de lugna promenaderna.
- Onsdagspromenaderna behöver kortas ner till 1-timmespromenader utan fikarast.
- Anders Björendahl deltar i Stora Vilunda-rådet 6/5.
- Tommy anmälde att det inte är så många anmälda till gym-pröva-på den 7/5
- 191 är anmälda till dagens medlemsmöte
- Kassören meddelade att det bara var 285 betalande på revyn i år, resultatet beräknas bli +/- 0
- Siv har inbjudit 85 personer till informationsmöte för nya medlemmar, 7 har tackat ja hittills, men flera vill bli inbjudna till hösten.

6.2. Rapport från distriktsstämman

Årsavgiften för distriktet är oförändrad 50 kr. Man avser under det kommande året att satsa på medlemsvärningsaktiviteter.

7. Diskussionsfrågor

7.1. Behöver vi skaffa ett bokningssystem för aktiviteter/ersättare för Bengt Svensson?

Kan medlemskommittén ta över? Tas upp på styrelsekonferensen.

7.2. Fråga om att inrätta en IT-kommitté

Uppdras åt Christer och Torsten att sondera intresset bland de ledare som deltagit i IT-caféerna.

7.3. Mejlkonversationer

Vi behöver bli mera disciplinerade vad gäller mejlkonversationer.

8. Mötet avslutas

Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet:

Ordförande:

Torsten Hemph

Tommy Hellström